
Vattenfalls Veteraner i Östhammar 
 

Styrelse- och Medlemsmöte nr 2 onsdagen den 14 februari 2024 på Storbrunn. 

Närvarande vid styrelsemötet: 
Kenneth Johansson, Lennart Strandberg, Bertil Horneij, Björn Johansson, Sten Lindholm och Mona Hägglund.


Övrig närvarande vid medlemsmötet: 
Ronny Sarèn, Lennart Löfgren, Peter Karlsson, Gert-Ove Hedlund, Lennart Jansson, Tony Mattsson, Bertil Möller,

Hans Eriksson, Kurt Kindström, Hans Larsson, Jan Eklöf, Ulf Thorn, Kari Auvinen. Torbjörn Wikman, 

Margareta  Carlsson, Ingvar Carlsson, Johan Åsbrink, Roland Jägerståhl,  Fredrik Berggren, Christian Steen, 

Håkan Zetterström, Lars-Åke Karlsson, Sten Rundkvist, Peter Jansson, Stig Persson, Bengt Jansson, 

Håkan Bergman, Sven-Ove Evenhag, Jan Pärt, Annika Haglind, Kent Haglund, Lennart H Wahlberg, Per-Olof Löfblom

och Bengt  Fridlund.

Totalt: 40 st. 

Mötets öppnande: 
Ordförande Kenneth Johansson hälsade alla hjärtligt välkomna, likaså dagens föredragshållare Jan Holmberg.

Jan Blomgren hälsades också välkommen senare via Teams.


Medlemsförändringar: 
Nya medlemmar: Lisbeth Persson och Gun Larsson.


Aktiviteter: 
Medlemsmöten på Storbrunn:  13/3,  10/4, 15/5,  11/9,  13/11,  samt Julbords-resan med Eckerölinjen  11/12.


Resor och studiebesök:

-   20 mars - Boliden Mineral Garpenberg.

-   27 maj - Hjälmare Kanal.

-   27 - 28 augusti - Älvdalen - Trängsta


Medlemsmöte:

-  13/3 - Joakim Jansson Skadeservice informerar om deras verksamhet och organisation.

                 Kent Haglund informerar om hur man kan bibehålla och förbättra sin hälsa. 
-  10/4 - Göran Person kommer att berätta om sitt möte med bergsgorillorna i Rwanda

                Julia Holmgren  SKB berättar om vad som är aktuellt.

-  15/5 -  Alf Lindfors kommer att berätta om sina upplevelser från Ågesta till Forsmark. Vi förväntar oss

                milstolpar, betraktelser och kuriosa.

             -  Aktuellt från FKA med  Karin Swanson/Johanna Blavier.


Dagens föredrag: 
-  Jan Holmgren informerade om för och nackdelar med att inneha en elbil. Man måste köra mer än 

    2000 mil per år för att det ska vara lönsamt. 

-  Jan Blomgren, professor I tillämpad kärnfysik, berättade, via Teams, om dagsläget och framtiden

    för elförsörjning inklusive kraftleverans till yrkestrafik och personbilar.


Övrigt: 
Tack vare Kent Haglund kommer vi få vår hemsida uppdaterad. Den finns under en månad på prov att hittas här:   
”https://nya.vf-veteraneriosth.se”. Efter provperioden kommer den att ersätta den gamla hemsidan och 
kommer att hittas på den gamla adressen: ”http://www.vf-veteraneriosth.se".

Ni bör gå in och kolla hur det är upplagt. Mer information om bl.a föredrag m.m. hittas under ”Arkiv”.


Kenneth Johansson/ordf.	 	 	 	 	 	 Mona Hägglund/sekr.


http://www.vf-veteraneriosth.se



